
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 19. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 659
Kun ca.15 pct. af de tagrør, der anvendes i Danmark, er hø-
stet i Danmark. Vil ministeren kommentere rapporten ”Afrapportering 
projekt Flere danske tagrør på tagene”, Jørgen Kaarup, oktober 
2022 (https://usercontent.one/wp/straatagetskontor.dk/wp-content/uploads/2022/11/flere-
danske-tagroer-paa-tagene-rapport-november-2022.pdf?media=1673438919) angående 
at vurdere mulighederne for at øge tagrørsproduktionen fra nuværende landbrugsarealer 
eller fra tidligere landbrugsarealer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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